
4th Session, 51st Legislature
New Brunswick
40 Elizabeth II, 1991

28

4^e session, 51^e Législature
Nouveau-Brunswick
40 Elizabeth II, 1991

BILL

**An Act to Amend
An Act to Incorporate
Atlantic Baptist College**

PROJET DE LOI

**Loi modifiant la loi intitulée
Une loi pour constituer en corporation
le collège appelé Atlantic Baptist College**

MR. HOLLIS STEEVES

M. HOLLIS STEEVES

**An Act to Amend
An Act to Incorporate
Atlantic Baptist College**

WHEREAS Atlantic Baptist College prays that it be enacted as hereinafter set forth;

THEREFORE, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Subsection 4(3) of An Act to Incorporate Atlantic Baptist College, chapter 97 of the Acts of New Brunswick, 1983, is repealed and the following is substituted:*

4(3) The College may solicit and/or receive gifts, contributions, subscriptions and bequests for its purposes.

2 *Section 8 of the Act is amended by striking out the words "in arts and religion".*

**Loi modifiant la loi intitulée
Une loi pour constituer en corporation
le collège appelé Atlantic Baptist College**

ATTENDU QUE le collège appelé Atlantic Baptist College demande l'adoption des dispositions qui suivent;

À SES CAUSES, Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *Le paragraphe 4(3) de la loi intitulée Une loi pour constituer en corporation le collège appelé Atlantic Baptist College, chapitre 97 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1983, est abrogé et remplacé par ce qui suit:*

4(3) Le collège peut solliciter et ou recevoir des cadeaux, contributions, cotisations et legs pour ses propres fins.

2 *L'article 8 de la Loi est modifié par la suppression des mots «en arts et en religion».*